



iCHINA
Quality China Tour

Tour Code: CHS8



9 D 7 N

夏日满洲里

(齐齐哈尔/海拉尔/室韦/乌兰山/黑山头/满洲里)

(QIQIHAR/HAILAER/SHIWEI/ULANSHAN/HEISHANTOU/MANZHOULI)

纯玩无购物
NO SHOPPING



全程5星酒店



www.goldentropics.com.my



Golden Tropics Travel 东风旅游



[goldentropics_travel](https://www.instagram.com/goldentropics_travel)

第1天: 吉隆坡✈️齐齐哈尔

- ◆ 集合于吉隆坡国际机场搭乘客机经中转前往【齐齐哈尔】。抵达后, 入住酒店。

第2天: 齐齐哈尔 - 海拉尔 [4.5小时] 扎龙自然保护区 (含电瓶车+丹顶鹤放飞)

- ◆ 扎龙自然保护区 - 是片芦苇湿地, 这里河道纵横, 在湖泊沼泽上建有木栈道架于水上。扎龙自然保护区也是丹顶鹤的故乡, 景区内非常精彩的景点是放鹤表演, 鹤的那种叫声、舞姿, 让人无法忘怀。除了丹顶鹤, 还能看到白鹤、白头鹤等珍禽, 在这里可以感受到人与自然的默契融合, 有大批的摄影爱好者来这捕捉美丽的画面。

第3天: 海拉尔 - 室韦 [5小时]

乘坐越野欣赏莫日格勒河 (赠送航拍)/根河湿地 (含电瓶车)

特别安排: 赠送草原旅拍小视频

- ◆ 莫日格勒河 - 地处呼伦贝尔大草原腹地, 西北与俄罗斯隔额尔古纳河相望。初入草原, 犹如掉进了一片绿色的海洋, 悠然的牛群、时动时静的马群、漂浮的云、斑驳的光线、阴晴变幻的光影, 没有任何屏障, 铺陈远方, 直与天穹相连。莫日格勒河象一位腼腆俏丽的少女依偎在陈巴尔虎草原怀里, 长纱飘飘, 温柔而矜持。放眼望去, 涓涓流水滋润着风光如画的大地, 曲曲折折地镌刻在平坦的草原上, 铿锵的节奏和跌宕的旋律击破了草原的空旷和静谧。
- ◆ 根河湿地 - 是目前中国保持原生状态完好典型的温带湿地生态系统。公园的主体—根河, 是额尔古纳河支流之一, 担负着额尔古纳河水量供给和水生态安全的重任, 维系着呼伦贝尔大草原的生态安全。

第4天: 室韦 - 乌兰山 [2小时]

室韦小镇|界河河畔自由漫步或租自行车漫游小镇|奥洛契庄园 (含电瓶车)/乌兰山景区*只含入门票, 秋千等项目费用自理*

- ◆ 乌兰山景区 - 为呼伦贝尔北部黄金旅游网上的重要节点, 旅游资源精彩纷呈。额尔古纳河是蒙古族的母亲河, 不仅哺育了马背民族, 也孕育了额尔古纳无比秀美的山川。额尔古纳河畔一高峰-乌兰山, “乌兰”系蒙古语“红色的”之意, 引喻为圣地, 是蒙古部化铁出山后的休生养息之地, 开启征伐草原征程的起点。额尔古纳河·乌兰山景区地处森林草原过渡带, 山俊、水美、草原辽阔, 与俄罗斯小镇新粗鲁海图隔河相望。景区为全国知名摄影基地之一, 在这里你可以观赏到呼伦贝尔美丽的落日, 体验“落霞与孤鹜齐飞, 江水共长天一色”的壮观景致。

第5天: 乌兰山-黑山头-满洲里[4小时]

访问牧户 (含穿蒙袍拍照+喂小羊+乘坐草原小火车+品尝奶制品)/套娃广场/国门外观/满洲里歌舞表演

- ◆ 满洲里歌舞表演 - 中、俄、蒙歌舞演绎的起源地, 不仅有激情昂扬的俄罗斯民族风俗舞蹈, 感受到蒙古族马头琴带来的草原神韵, 古老神秘的辽阔大地, “中俄蒙”三国风情飞扬激荡。
- ◆ 套娃广场 - 是中国唯一的以俄罗斯传统工艺品套娃为主题的旅游休闲娱乐广场, 是满洲里标志性旅游景区, 集中体现了满洲里中俄蒙三国交界地域特色和中俄蒙三国风情交融的特点。广场的主体建筑是一个高约30米的大套娃, 建筑面积约3000多平方米, 是目前世界上首个巨大的套娃。

第6天: 满洲里 - 海拉尔 [3小时]

满洲里免税店/巴尔虎蒙古部落 (含下马酒+敬献哈达)/欣赏马之舞表演

- ◆ 巴尔虎蒙古部落 - 是一家以展现原生态巴尔虎民族、民风、民俗为特点的民族风情旅游景点。这里在夏、秋两季, 绿草如茵, 牛羊肥壮。游客在这里可以受到原汁原味的蒙古族牧民的生活, 穿上蒙古袍、骑上蒙古马, 奔驰在苍茫的草原上, 或者骑上骆驼在草原上漫游。

第7天: 海拉尔 - 齐齐哈尔 [4.5小时]

呼伦贝尔古城/呼伦贝尔博物馆

- ◆ 呼伦贝尔古城 - 始建于1734年。因古城原始风貌已不复存在, 所以海拉尔区在原址一带复建了许多仿古建筑, 有北城门、中门、八大商号、副都统衙门等建筑, 再现了清代时古城的历史面貌, 如今结合商业街的形式成为海拉尔市内的一大游览区。

第8天: 齐齐哈尔✈️吉隆坡

- ◆ 早餐后, 前往机场经中转返回温暖的家园。结束美好旅程。



📍 乌兰山七彩多味蒙古包



📍 扎龙自然保护区 Zhalong Nature Reserve



📍 乌兰山景区 Ulan Mountain Scenic Area

DAY 1: KUALA LUMPUR ✈️ QIQIHAR

- ◆ Assemble at KLIA for flight to Qiqihar, via transit. Upon Arrival, check in hotel.

DAY 2: QIQIHAR - HAILAER [4.5HRS]

Zhalong Nature Reserve (Included buggy + Red-crowned cranes flying)

- ◆ **Zhalong Nature Reserve** - Is mainly is to protect the wetland and a national protect red-crowned cranes and other wild animals. Across two area four counties, the wetland is Wuyue River downstream, the river overflow and become a large permanent weak alkaline freshwater marsh, made up of many small shallow lakes and vast meadow and grassland.

DAY 3: HAILAER - SHIWEI [5HRS]

Mo'ergele River (Jeep Tour) / Genheyuan National Wetland Park (Included buggy)

- ◆ **Mo'ergele River** - When you first enter the grassland, it is like falling into a green ocean. The leisurely herd of cattle, the moving horses, the floating clouds, the light and the changing light and shadow, there is no barrier, laying out the distance, straight to the sky. connected. Morigele River is like a shy and pretty girl snuggling up in the arms of Chen Balhu grassland, with long yarn fluttering, gentle and reserved. Looking around, the trickling water nourishes the picturesque land, and it is engraved on the flat grassland in twists and turns.
- ◆ **Genheyuan National Wetland Park** - Is the main water body passing through the park. The river is one of the largest tributaries of the Ergun River, which maintains the ecological environment of Hulunbuir Grassland.

DAY 4: SHIWEI - ULANSHAN [2HRS]

Shiwei Town [Wander freely along the Jiehe River or rent a bicycle cycle around the town] / Oluochi Manor (Included buggy) / Ulan Mountain Scenic Area *Only admission tickets are included, swings and other actives are at your own expense*

- ◆ **Ulan Mountain Scenic Area** - Entering the Ulan Mountain Scenic Area, going up to the height of the scenic area, you can enjoy the natural scenery of the Erguna River and both sides of the river! There are many play projects in the scenic area, suitable for bringing children to this scenic area!

DAY 5: ULANSHAN-HEISHANTOU-MANZHOULI

Visit the nomadic people (Included wearing Mongolian robes to take photos + feeding lambs + riding the prairie train + tasting dairy products) / Matryoshka Doll Square / Appearance of the National Gate / Manzhouli Song and Dance Performance

- ◆ **Matryoshka Doll Square** - Is the only tourism and entertainment plaza in China to have been built on the theme of traditional Russian handicrafts such as Matryoshka dolls. This is one of Manchuria's iconic tourist attractions as it embodies the regional characteristics of the three countries of China, Russia and Mongolia and the special way in which they blend together in Manzhouli. This is currently the largest doll in the world..

DAY 6: MANZHOULI - HAILAER [3HRS]

Manzhouli Duty Free Shop / Barhu Mongolian Tribe (Included Horse Wine + Hada Presentation) / Enjoy the Horse Dance Performance

- ◆ **Dahai Grass Mountain** - It is an ethnic customs tourist attraction characterized by showing the original ecological Barhu ethnic group, folk customs and folk customs. Here in summer and autumn, the grass is green and the cattle and sheep are fat. Here tourists can experience the authentic life of Mongolian herdsmen, put on Mongolian robes, ride Mongolian horses, gallop on the vast grasslands, or ride camels to roam on the grasslands.

DAY 7: HAILAER - QIQIHAR [4.5H]

Hulunbuir Ancient City / Hulunbuir Ethnic Museum

- ◆ **Hulunbuir Ancient City** - It was one of the two frontier cities established by the Qing Dynasty government in Heilongjiang (the other was Aigun City). The original site of the ancient city is the area of Zhengyang Street, Hailar District.

DAY 8: QIQIHAR ✈️ KUALA LUMPUR

- ◆ After breakfast, transfer to airport for flight back home, via transit. Home Sweet Home.



套娃广场 Matryoshka Doll Square



莫日格勒河(越野车穿越) Mo'ergele River

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

DAYS 天数	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	SELECTED HOTELS 精选酒店
1	机上用餐 On Board	自理 Own Arrangement	烤肉 80 Mongolian BBQ	5★ 希尔顿酒店或同级 Hilton Hotel or Similar
2	酒店内 Hotel	精品合菜 60 Chinese Cuisine	羊肉火锅 80 Lamb Hot Pot	5★ 鄂温克酒店或同级 Ewenki Hotel or Similar
3	酒店内 Hotel	烤羊腿 60 Roast leg of lamb	涮羊肉火锅 80 Lamb Hot Pot	5★ 套娃酒店或同级 Matryoshka Hotel or Similar
4	酒店内 Hotel	农家菜 60 Farmer Cuisine	特色烤羊排 80 Rack of lamb	七彩多味蒙古包 Colourful Yurt
5	酒店内 Hotel	手扒肉 60 Grilled meat	精品合菜 80 Chinese Cuisine	5★ 满洲里国际饭店或同级 Manzhouli International Hotel or Similar
6	酒店内 Hotel	精品合菜 60 Chinese Cuisine	铁锅炖 80 Tie Guo Dun	5★ 鄂温克酒店或同级 Ewenki Hotel or Similar
7	酒店内 Hotel	中式合菜 60 Mushroom Hotpot	东北菜 80 Northeastern Cuisine	5★ 希尔顿酒店或同级 Hilton Hotel or Similar
8	酒店内 Hotel	机上用餐 On Board	机上用餐 On Board	-

注意：餐食安排会因航班及交通路况做出更改

Travel Essentials :

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD will provide complimentary travel insurance. If you choose not to use it, there will be no refund or compensation; If you are 69 years old and above at the time of departure, you will need to pay the additional cost for travel insurance.

Terms & Conditions :

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
5. All pictures shown are for illustration purpose only.
6. Tours are conducted in Mandarin.
7. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
8. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
9. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 东风旅游会附赠旅游保险, 如果不需要恕无法退款或补偿; 如出发时年纪超过69岁或以上, 需额外补上旅游保险差额。

Terms & Conditions 条规:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 东风旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若东风旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与东风旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 东风旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。
6. 所有行程以中文讲解为主。
7. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
8. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
9. 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖地道小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

IMPORTANT NOTES

1. ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
3. Flight schedule above is subject to change.
4. Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Travel Agent:



东风旅游
GOLDEN TROPICS
Travel & Tours Sdn Bhd
(KKKP 4108, 624552-U)



G-05, Wisma Zelan, Jalan Tasik Permaisuri 2,
Bandar Tun Razak, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.



www.goldentropics.com.my



info@goldentropics.com.my



03-9174 6888



010-818 6688